
Bestyrelsens	beretning	2015		

	

I	2015	blev	generalforsamlingen	afholdt	på	Brogården	d.	20.	marts	med	17	deltagere,	som	havde	
et	hyggeligt	samvær.	

Bestyrelsen	har	i	år	ønsket	at	flytte	generalforsamlingen	tilbage	til	Søften.	

Siden	sidste	generalforsamling	har	bestyrelsen	holdt	to	møder,	hvilket	har	været	normen	de	
senere	år.	Derudover	har	bestyrelsen	afgjort	nogle	mindre	sager	over	mail.	Bestyrelsen	har	ikke	
været	indbudt	til	møder	med	kommunen	eller	andre	myndigheder,	men	har	i	oktober	deltaget	i	et	
dialogmøde	i	regi	af	landsbyrådet	(Carsten	og	Eigil).	

Der	har	i	2015	ikke	været	tilflyttere	i	Stjerneparken.	

Vi	har	i	år	fået	renset	brønde	ved	kanterne	af	vejen	(Jørgen	sørgede	for	dette).	
Generalforsamlingen	har	tidligere	besluttet,	at	dette	sker	hvert	andet	år.	Der	er	indkommet	
forslag	om	en	anden	frekvens,	som	vi	skal	drøfte	under	dagsordenens	punkt	6.		

I	foråret	2015	opdagede	Helge,	at	der	var	opstået	et	hul	ved	en	brønd	på	vendepladsen	ud	for	nr.	
16/18.	Hullet	er	formentlig	opstået	i	forbindelse	med	nedlæggelse	af	fiberforbindelse.	Efter	en	
henvendelse	fra	Helge	påtog	kommunen	sig	at	udbedre	skaden	uden	udgifter	for	
grundejerforeningen.	Kommunen	har	også	efterføgende	rettet	op	på	fliserne.	Det	er	dog	stadig	
uafklaret,	om	den	pågældende	brønd	er	en	kloak-/regnvandsbrønd	eller	en	drænbrønd.	Hvis	det	
er	en	drænbrønd,	har	grundejerforeningen	ifølge	kommunens	oplysninger	ansvaret	for	den.	

Bestyrelsen	har	ønsket	at	forbedre	snerydningen	og	har	(gennem	Carsten)	indgået	aftale	med	
firmaet	FHL	på	Brushøjvej	om	bl.a.	saltning	og	en	tidligere	rydning,	hvor	dette	er	muligt.	
Bestyrelsen	har	modtaget	positive	tilbagemeldinger	på	snerydningen	fra	flere	beboere.	Vejrliget	
har	i	denne	vinter	gjort	det	nødvendigt	at	rydde	sne	en	del	gange	og	i	efteråret	kostede	det	
foreningen	godt	3.000	kr.	Bestyrelsen	finder	dette	forsvarligt,	da	vinteren	formentlig	ikke	driller	så	
meget	hvert	år.	Bestyrelsen	vil	dog	samenholde	kvalitet	med	udgifterne	efter	vinteren	2015/16.		

Bestyrelsen	blev	i	efteråret	opmærksom	på,	at	nogen	havde	klippet	i	vores	beplantning	på	
støjvolden	mod	Engdalsvej	ved	enden	af	stien	mellem	Stjerneparken	og	Jernaldervej.	Efter	lidt	
detektivarbejde	fra	bestyrelsens	side	(Eigil)	kunne	formanden	for	grundejerforeningen	for	villaerne	
på	Jernaldervej	oplyse,	at	et	af	hans	medlemmer	havde	foretaget	klipningen	–	angiveligt	for	at	
forbedre	udsigtforholdene	for	cyklister.	Formanden	har	lovet,	at	dette	ikke	gentages,	og	
bestyrelsen	betragter	dermed	sagen	som	lukket. 

I	forbindelse	med	vejfesten	2014	blev	der	ikke	nedsat	et	nyt	festudvalg,	men	Heidi	(nr.	7)	og	Dorte	
(nr.	21)	syntes,	at	der	skulle	være	fest	i	2015	og	nedsatte	deres	eget	udvalg,	hvortil	Lone	(nr.	13)	



senere	tilsluttede	sig.	Selvom	udvalget	–	i	respekt	for	en	tidligere	formand	for	grundejerforeningen	
–	havde	sørget	for	hammergodt	vejr,	var	der	kun	11	tilmeldte,	og	festen	blev	aflyst.	Bestyrelsen	vil	
gerne	også	her	takke	for	udvalgets	gode	initiativ.	Som	det	fremgår	af	dagsordenen	skal	vi	senere	
drøfte	vejfest	i	fremtiden.	

I	forbindelse	med	udlejning	af	foreningens	telt	blev	bestyrelsen	gjort	bekendt	på	

,	at	teltet	efterhånden	har	fået	en	række	skavanker,	bl.a.	er	det	ikke	tæt	og	en	lynlås	fungerer	ikke.	
Bestyrelsen	besluttede	derfor	ikke	at	opkræve	leje	for	teltet	for	kalenderåret	2015,	hvilket	formelt	
set	har	givet	foreningen	en	mistet	indtægt	på	3	gange	500	kr.	Bestyrelsen	har	endvidere	sat	et	
eventuelt	køb	af	et	nyt	telt	på	dagsordenen	for	generalforsamlingen.	Bestyrelsen	ønsker	dog,	at	
forslaget	behandles	på	baggrund	af	drøftelsen	af	vejfest	i	fremtiden,	da	bestyrelsen	ikke	betragter	
teltudlejning	som	en	primær	aktivitet	for	foreningen.	Bestyrelsen	vil	gere	benytte	lejligheden	til	at	
takke	Ruth	og	Hans	for	opbevaring	af	teltet	i	deres	virksomhed.	

Bestyrelsen	har	besluttet,	at	grundejerforeningen	fra	2015	tegner	medlemskab	af	Søften	Kultur-	
og	Idrætscenter	(SKIC).	Bestyrelsen	finder,	at	centeret	med	den	nye	hal	vil	være	et	sådant	aktiv	for	
Søften,	at	udgiften	til	medlemskab	på	500	kr.	pr.	år	kan	forsvares.	

Søften	Landsbyråd	har	i	de	senere	år	ved	hjælp	af	midler	fra	Landsbyfonden	betalt	SGF’s	venner	
for	flagning	på	syv	årlige	højtidsdage.	Fondens	midler	er	nu	opbrugt.	Grundejerforeningen	har	på	
opfordring	lovet	landsbyrådet	at	betale	15	kr.	pr.	medlem	pr.	år	til	flagning.	Tilsagnet	er	givet	
under	den	forudsætning,	at	de	øvrige	grundejerforeninger	bidrager	forholdsmæssigt	i	samme	
omfang.		

Som	noget	nyt	har	kassereren	lagt	regnskab	og	budget	på	foreningens	hjemmeside.	Hjemmesiden	
vedligeholdes	stadig	af	Gil.	Bestyrelsen	vil	gerne	takke	ham	for	det.	

	


